



ICHoLS XV
Milan, August 24 - 28 2020
<https://convegni.unicatt.it/ichols>

First call for papers



The Fifteenth International Conference On the History of the Language Sciences, ICHoLS XV, will be held from August 24 to August 28 2020 in Milan.

Since 1978 ICHoLS conferences have brought together specialists in the discipline every three years. Previous conferences have been held in Ottawa, Lille, Princeton, Trier, Galway, Washington, Oxford, Fontenay-St Cloud (Paris), São Paulo & Campinas, Urbana-Champaign, Potsdam, St Petersburg, Vila Real and Paris.

All proposals (for workshops, papers, or posters) concerned with the history, epistemology or historiographical problems of the language sciences are welcome.

We encourage proposals for the organisation of thematic workshops, whether open or closed. These must be sent to the organizing committee before June 30 2019; notification of accepted proposals will be made on July 29 2019 and the topics of open workshops will be advertised on the conference website.

Other proposals (for papers or posters) must be submitted no later than October 1 2019. Notification of accepted proposals will be made on March 1 2020.

Proposals (consisting of a description of a maximum of 400 words, including bibliography) are to be submitted via EasyChair (see 'How to submit a proposal' below).

Proposals are chosen by an international scientific committee (<https://convegni.unicatt.it/ichols-information-on-the-congress-scientific-committee>), with the exception of the open workshops, proposals for which are evaluated by the workshop organiser.

Contact: ichols.milano2020@unicatt.it

How to submit a proposal: it should be uploaded via Easy Chair (<https://easychair.org/conferences/?conf=ichols15>) at this address:

<https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Feasychair.org%2Fconferences%2F%3Fconf%3Dichols15&data=02%7C01%7C%7C2bcbe288c10841be21df08d6cd515631%7Cb94f7d7481ff44a9b5886682acc85779%7C0%7C0%7C636922146555561111&sdata=zry3whwVJ4C1WU4T6f%2BhTphaMlnZ6F8P2FPc rvJ0iDs%3D&reserved=0>



ICHoLS XV

Milan, 24 - 28 août 2020

<https://convegna.unicatt.it/ichols>

Premier appel à contributions



La quinzième Conférence Internationale d'Histoire des Sciences du Langage (International Conference on the History of the Language Sciences, ICHoLS XV) se déroulera du 24 au 28 août 2020, à Milan.

Les conférences ICHoLS, rendez-vous tri-annuel des spécialistes de la discipline depuis 1978, se sont déroulées successivement à Ottawa, Lille, Princeton, Trêves, Galway, Washington, Oxford, Fontenay-St.Cloud (Paris), São Paulo & Campinas, Urbana-Champaign, Potsdam, Saint-Petersbourg, Vila Real et Paris.

Toute contribution (atelier, communication, poster) touchant à l'histoire, à l'épistémologie et aux problèmes historiographiques des sciences du langage est bienvenue.

Nous encourageons les propositions d'organisation d'ateliers thématiques (ouverts ou fermés). Celles-ci devront parvenir au comité d'organisation avant le 30 juin 2019; les acceptations seront notifiées le 29 juillet 2019 et les thématiques des ateliers ouverts seront indiquées sur le site.

Les autres propositions (communication ou poster) devront être soumises le 1^{er} octobre 2019 au plus tard. Les acceptations seront notifiées le 1^{er} mars 2020.

La soumission des propositions (un descriptif de 400 mots maximum, bibliographie comprise) se fait via EasyChair. (voir ci-dessous "comment soumettre une proposition").

La sélection des propositions est réalisée par un comité scientifique international (<https://convegna.unicatt.it/ichols-information-on-the-congress-scientific-committee>), à l'exception des ateliers ouverts (c'est la personne responsable de l'atelier qui se charge de l'évaluation des propositions).

Contact: ichols.milano2020@unicatt.it

Comment soumettre une proposition: via EasyChair
(<https://easychair.org/conferences/?conf=ichols15>)

<https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Feasychair.org%2Fconferences%2F%3Fconf%3Dichols15&data=02%7C01%7C%7C2bcbe288c10841be21df08d6cd515631%7Cb94f7d7481ff44a9b5886682acc85779%7C0%7C0%7C636922146555561111&data=zry3whwVJ4C1WU4T6f%2BhTphaMlnZ6F8P2FPc rvJ0iDs%3D&reserved=0>